

ΑΘΗΝΑ, 02 Σεπτεμβρίου 2011

Ενημερωτικό Σημείωμα :**Αύξηση εισφοράς του κλάδου ανεργίας – ασφαλιστικές εισφορές των εργατοτεχνιτών οικοδόμων**

Όπως γνωρίζετε, σύμφωνα με την παρ.9 του άρθρου 44 του Ν.3986/2011, αυξήθηκε η εισφορά του κλάδου ανεργίας κατά 1% και κατόπιν αυτού οι ασφαλιστικές εισφορές των εργατοτεχνιτών οικοδόμων πλέον του Δωροσήμου ανέρχονται σε 85,841 % (65,891 % εργοδότη και 19,95 % εργαζόμενου). Οι προηγούμενες αντίστοιχα εισφορές ήταν 84,716% (65,266 % εργοδότη και 19,45% εργαζόμενου).

Όπως παρατηρήθηκε σε αρκετά υποκαταστήματα του ΙΚΑ, όπου υποβάλλουμε τις προς είσπραξη πιστοποιήσεις, για τον υπολογισμό των εισφορών σύμφωνα με την τεκμαρτή εργατική δαπάνη και την λήψη της ασφαλιστικής ενημερότητας, γίνεται λανθασμένος υπολογισμός των εισφορών. Υπολογίζονται δηλαδή οι νέες εισφορές επί του συνόλου των εργασιών, ενώ πρέπει να υπολογίζονται επί των εργασιών από 1/8/2011 και μετά.

Παρακάτω σας παραθέτουμε παράδειγμα λανθασμένου και ορθού υπολογισμού των οφειλομένων ασφαλιστικών εισφορών.

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Έστω ότι μέχρι 31/7/2011 το σύνολο των εργασιών των πιστοποιήσεων (λογαριασμών) που έχουν υποβληθεί είναι 1.800.000 € και το σύνολο των εργασιών της τρέχουσας πιστοποίησης ανέρχεται σε 2.000.000 €. Έστω ότι το ποσοστό υπολογισμού εργατικής δαπάνης ανέρχεται σε 9%(ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΟ ΟΣΚ). Και έστω ότι μέχρι 31/7/2011 έχουν καταβληθεί εισφορές 145.000 €.

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ ΛΑΝΘΑΣΜΕΝΟΥ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ

Σύνολο εργασιών τρέχουσας πιστοποίησης	2.000.000,00
Ποσοστό τεκμαρτής εργατικής δαπάνης	9,00%
Τεκμαρτή Εργατική δαπάνη	180.000,00
Νέος Συντελεστής Ασφαλιστικών Εισφορών	85,841%
Εισφορές τεκμαρτής εργατικής δαπάνης	154.513
Καταβληθείσες εισφορές	145.000
Οφειλόμενες εισφορές	9.513

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ ΟΡΘΟΥ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ

Σύνολο εργασιών τρέχουσας πιστοποίησης	2.000.000,00
Εργασίες μέχρι 31/7/2011	1.800.000,00
Εργασίες για υπολογισμό νέων εισφορών	200.000,00

	Μέχρι 31/7/2011	Από 1/8/2011 και μετά	ΣΥΝΟΛΑ
Εργασίες	1.800.000,00	200.000,00	2.000.000,00
Ποσοστό τεκμαρτής εργατικής δαπάνης	9,00%	9,00%	9,00%
Τεκμαρτή Εργατική δαπάνη	162.000,00	18.000,00	180.000,00
Συντελεστές Εισφορών	84,716%	85,841%	
Εισφορές τεκμαρτής εργατικής δαπάνης	137.239	15.451	152.690
Καταβληθείσες εισφορές			145.000
Οφειλόμενες εισφορές			7.690

Ήτοι διαφορά σε σχέση με απαιτούμενο από ΙΚΑ**-1.823€**

Όπως είναι φανερό με τον λανθασμένο τρόπο υπολογισμού προκύπτει μεγαλύτερη υποχρέωση καταβολής εισφορών και θα πρέπει να επιμένετε στα κατά τόπους υποκαταστήματα να υπολογίζουν τις εισφορές σύμφωνα με τον ορθό τρόπο.

Με εκτίμηση,

Στ. Γιαννίρης